



senai-desaru expressway berhad [612633-A]

KENYATAAN SEBUTHARGA

TARIKH NOTIS : 12 Mac 2019

Senai-Desaru Expressway Berhad (SDEB) mempelawa Kontraktor G1 yang mempunyai pengkhurusan bidang kerja seperti yang dinyatakan di dalam jadual dibawah untuk menyertai Sebutharga sepertimana tajuk Kerja yang dinyatakan. Bagi yang berminat menyertai Sebutharga ini, sila rujuk Unit Perolehan, SDEB untuk semakan kelayakan menyertai Sebutharga. Keterangan maklumat Sebutharga berkenaan adalah seperti berikut;

No	Nombor Dokumen	Perkhurusan Bidang Kerja	Tajuk Kerja	Kelayakan Kontraktor	Tarikh Jual Beli Dokumen	Tarikh & Masa Tutup Sebutharga
1	E22/QUO/TS/JUG/2019-003	Bangunan (B04)	Design and Build for Proposed Stall Modification at Both Bound of Rest And Service Area (RSA), Senai Desaru Expressway (E22)	Kontraktor G1	Tiada Penjualan Dokumen. Sila Hubungi Unit Perolehan	Sebelum 12.00 t/hari pada 26hb Mac 2018

Dokumen Sebutharga adalah PERCUMA. Kontraktor yang berminat untuk menyertai sebutharga ini hendaklah menghubungi Unit Perolehan untuk mendapatkan dokumen sebutharga. Butiran untuk mendapatkan Dokumen Sebutharga adalah seperti berikut;

Hari : Ahad – Khamis

Masa : 9.00 pagi hingga 12.00 t/hari

: 2.30 petang hingga 5.00 petang

Tempat : Unit Perolehan, Komplek Pejabat Pentadbiran E22, 81800, Ulu Tiram, Johor.

Sila kemukakan sesalinan lesen SSM,PKK,CIDB dan MOF semasa membuat permohonan menyertai Sebutharga ini bagi tujuan semakan kelayakan. Hanya pemilik syarikat yang sah sahaja dibenarkan untuk membuat mendapatkan Dokumen Sebutharga. Kegagalan tuan/puan untuk mengemukakan dokumen berkenaan tidak melayakkan syarikat tuan/puan untuk menyertai Sebutharga ini.





senai-desaru expressway berhad (612633-A)

NOTA & PERINGATAN :

- 1) Dokumen Sebutharga perlu dihantar didalam sampul surat bersaiz A4 dan nombor dokumen perlu ditulis diperjuru sebelah kiri atas sampul surat.
- 2) Dokumen Sebutharga hendaklah dihantar dan dimasukkan ke dalam PETI QUOTATION pada atau sebelum tarikh tutup sepertimana yang dinyatakan didalam jadual diatas bertempat di Kompleks Pejabat Pentadbiran, Lebuhraya Senai-Desaru, KM22, 81800, Ulu Tiram, Johor.
- 3) Pembida hendaklah memastikan semua borang-borang didalam Dokumen Sebutharga adalah lengkap ditandatangani serta cop syarikat. Dokumen yang tidak lengkap adalah tidak sah untuk penilaian oleh pihak kami dan dianggap sebagai **GAGAL**.
- 4) Hanya Dokumen Sebutharga yang lengkap sahaja akan dinilai dan diproses untuk tujuan pemilihan kontraktor.
- 5) Pembida diingatkan untuk menyemak dengan teliti skop kerja yang dinyatakan didalam Senarai Bahan dan Lukisan untuk harga bidaan yang kompetitif.
- 6) Pembida juga hendaklah memastikan semua senarai bahan (BQ) diisi dengan lengkap untuk tujuan penilaian pihak Jabatan.
- 7) Pembida **diwajibkan** untuk membuat **lawatan tapak** dari tarikh notis ini dikeluarkan dengan menghubungi En. Ahmad Jafrî Rasek di talian 019-777 6792. Pembida yang membuat lawatan tapak akan dipertimbangkan didalam proses penilaian kelak.

Sekiranya terdapat sebarang kemusykilan dan pertanyaan berkaitan Sebutharga ini sila hubungi pegawai kami di Unit Perolehan, SDEB di talian 07-863 2020 atau emel m.sufandi@e22.com.my atau mazlan@e22.com.my untuk keterangan lanjut.

